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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Nadějkov č. 1/2023, 

které se konalo dne 16. 02. 2023 

Místo a čas: knihovna PKC Nadějkov, 18
00

 hodin 

Přítomni: Ing. Jiří Benda, Ing. arch. Vít Benda, Mgr. Hana Buchnarová, Stanislav Cimpa, Jan Černý, Jiří Dušek, 
Ondřej Hulan, Pavel Janouch, Ing. Arnošt Novák (18.05), MUDr. Šárka Peterková, Radek Seidl, Michal 
Steinbauer, Ing. Klára Tesařová, Lukáš Turnovec 

Omluveni: Jaroslav Vacek 

Hosté: M. Chocholatá, M. Kozák, J. Průšová, J. Krajčová, manželé Dvořákovi a další 

 
1. Schválení programu zasedání 

Místostarostka obce zahájila jednání v 18:03, přivítala všechny přítomné zastupitele a hosty. Konstatovala na 
začátku zasedání 13 přítomných, zastupitel Jaroslav Vacek se z jednání omluvil, Arnošt Novák dorazil na jednání 
v 18.05 v průběhu zahájení.  
Seznámila přítomné s navrženým programem jednání: 
 
1. Schválení programu zasedání 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu a skrutátora 
3. Hospodaření obce v roce 2022, termínovaný vklad 

4. Prodej obecního pozemku 

5. Pozemky pod komunikacemi a chodníky 

6. Pozemky pro individuální výstavbu 

7. Dotace 

a. Hřbitov 

b. MK Boučí – křižovatka Pilařský rybník 

c. MK Hronova Vesec 

d. Fasáda DPS 

e. Úspory energií 

f. Střecha DPS 

8. Úklid obce, technika 

9. Věcná břemena, stanovisko k rekonstrukci VVN 

10. ČOV . případová studie, pracovní skupina 

11. Závěr 

 

Nikdo z přítomných si nepřál rozšířit program jednání o další bod. Na návrh zastupitele Jiřího Bendy proběhne 

v rámci závěru diskuze k využití stodoly, tzv. „Popovičárny“ v Petříkovivích. 

 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu a skrutátora 

Místostarostka navrhla zapisovatele a ověřovatele zápisu: 
Zapisovatel:   Ing. Klára Tesařová 
Ověřovatelé zápisu:  Hana Buchnarová, Jiří Benda 
Skrutátorka:  Marcela Chocholatá 
 
 
Usnesení č. 1/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje program jednání a dále paní Kláru Tesařovou jako zapisovatelku; paní Marcelu 
Chocholatou jako sčitatelku hlasů a paní Hanu Buchnarovou a pana Jiřího Bendu jako ověřovatele zápisu ze 
zasedání dne 16. 02. 2023. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
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3. Hospodaření obce v roce 2022, termínovaný vklad 

Hospodářský výsledek za rok 2022      - 250.394,59 Kč 

Obec prováděla celou řadu oprav majetku z vlastních zdrojů, dotační příjmy byly omezované vzhledem k vyšším 

nákladům státu v souvislosti s mezinárodní situací.  

Přezkoumání hospodaření obce proběhne v průběhu jarních měsíců roku 2023, do 30. 6. 2023 se sejde finanční 

výbor, aby k závěrečnému účtu přijal stanovisko. 

 

Usnesení č. 2/2023:  
ZO Nadějkov bere na vědomí informaci o hospodářském výsledku obce Nadějkov za rok 2022. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

 Rozpočtové opatření č. 17/2022 

Rozpočtové opatření č. 17 k 28. 12. 2022 v celkové výši 978.867,86 Kč na příjmové i výdajové straně rozpočtu 

(přiloženo k materiálům).  

Účetní obce vysvětluje, že se jedná o poslední RO roku 2022. Zastupitelstvo obce delegovalo na radu obce 

pravomoc učinit potřebná RO před koncem roku., ZO tudíž bere toto opatření pouze na vědomí.  Dále 

vysvětluje, jak fungují nespecifikované rezervy. Upřesňuje, že vzhledem k tomu, že SZIF zhodnotil rozsah prací 

v rámci rekonstrukce lesní cesty na Busíny jako investiční dotaci, muselo dojít k přeúčtování (původně 

zaúčtováno jako oprava, nyní stavba). Stejná situace se odehrála i v rámci přeúčtování opravy chodníků na 

stavby.  

 

Usnesení č. 3/2023:  
ZO Nadějkov bere na vědomí rozpočtové opatření č. 17 k 28. 12. 2022 v celkové výši 978.867,86 Kč na příjmové 

i výdajové straně rozpočtu (přiloženo k materiálům). 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

 Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Rozpočtové opatření č. 1 k 16. 2. 2023 v celkové výši 272.904,- Kč na příjmové i výdajové straně rozpočtu. 

 

Usnesení č. 4/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje rozpočtové opatření č. 1 v předloženém znění (přiloženo k materiálům) v celkové výši 

272.904,- Kč na příjmové i výdajové straně rozpočtu. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

 Termínovaný vklad 

Obec Nadějkov má stále téměř 8 miliónů volných finančních prostředků na účtech, existuje možnost 

zhodnocení těchto finančních prostředků prostřednictvím termínovaných vkladů u Komerční banky a.s., roční 

zhodnocení finančních prostředků na termínovaných vkladech je 5,2%, nejkratší doba vkladu je 3 měsíce. Rada 

obce doporučuje založení 3 termínovaných účtů na 3 měsíce, posunuté o jeden měsíc, se vkladem na každý 

účet 1.500.000,- Kč (minimální úložka je 1.000.000,-Kč). Výnos před zdaněním za výše uvedených podmínek je 

po 5 měsících 58.500,- Kč. Sankce za případné předčasné vybrání je menší než případný výnos. 

 

Usnesení č. 5/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje založení 3 termínovaných vkladů na 3 měsíce, úložka na každý vklad 1.500.000,-Kč a 

pověřuje starostu obce realizací. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
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 Rozpočtový výhled 

Starosta předložil zastupitelům ke schválení střednědobý rozpočtový výhled na období 2024 – 2026. Všechny 

jeho položky jsou povinné, jedná se o hrubý odhad. 

 

Usnesení č. 6/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje střednědobý rozpočtový výhled na roky 2024 – 2026 (viz příloha). 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

 Stravenkový paušál 

Obec poskytuje zaměstnancům stravenkový paušál ve výši 55,- Kč na den, částka byla stanovena v roce 2018, je 

to jediný benefit, který obec zaměstnancům poskytuje, rada obce navrhuje navýšení příspěvku na 90,- Kč na 

zaměstnance a den. 

 

Usnesení č. 7/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje zvýšení příspěvku na stravování pro zaměstnance obce od 1. 3. 2023 ve formě 

stravenkového paušálu ve výši 90,- Kč na odpracovaný den. 

Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 1 (Arnošt Novák) 
Schváleno. 
 
Usnesení č. 8/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje zvýšení příspěvku na stravování pro starostu obce od 1. 3. 2023 ve stejném rozsahu jako 

zaměstnanci. 

Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 1 (Arnošt Novák) 
Schváleno. 
 
 

4. Prodej obecního pozemku 
Jaroslav Dvořák a Hana Dvořáková požádali o odkoupení části obecního pozemku, pozemkové parcely p.č. 

346/1 k.ú. Nadějkov, výměra cca 11 m
2
, ostatní plocha, ostatní komunikace, předmětná část parcely je 

historicky zaplocena a je využívána jako zahrádka okolo domu. Rada obce doporučuje prodej pozemku schválit. 

 
Usnesení č. 9/2023:  
ZO Nadějkov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 346/1, k.ú. Nadějkov o výměře cca 11 m

2 
za cenu dle 

stanoveného ceníku, pověřuje starostu obce podpisem smluv a dokumentů potřebných pro realizaci tohoto 

usnesení, náklady spojené se zaměřením pozemku vkladem do KN ponese kupující a prodávající stejným dílem. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

5. Pozemky pod chodníky a komunikacemi 
Jaroslav Dvořák a Hana Dvořáková požádali obec Nadějkov, aby od nich vykoupila část pozemku před jejich 

domem, parc.č. 346/2, k.ú. Nadějkov. Na pozemku se nachází chodník, pozemek je v katastru nemovitostí 

veden jako zahrada, v tomto případě se jedná se o část pozemku o výměře cca 70m
2
 (viz příloha). 

 

Usnesení č. 10/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje vykoupení části pozemku parc. č. 346/2, k.ú. Nadějkov o výměře cca 70 m
2 

za cenu dle 

stanoveného ceníku, pověřuje starostu obce podpisem smluv a dokumentů potřebných pro realizaci tohoto 

usnesení, náklady spojené se zaměřením pozemku a vkladem do KN ponese kupující a prodávající stejným 

dílem. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
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6.  Pozemky pro individuální výstavbu 
Zájem o koupi pozemků (stavebních parcel) trvá. Pokud obec Nadějkov myslí přípravu pozemků pro individuální 

výstavbu vážně, mělo by zastupitelstvo obce projednat a schválit lokalitu pro výstavbu a současně i přípravu 

projektu pro stavební povolení, aby bylo možné na podzim, po ukončení pachtovní smlouvy, začít pozemky 

připravovat. 

Jinou lokalitu než pozemek pod vodojemem se nalézt nepodařilo, žádný z vlastníků jiných, možná vhodnějších 

pozemků, nechce pozemky směnit, případně neví, kdy by byla směna možná a jestli bude chtít. 

Na dotaz J. Bendy, kudy bude vedena kanalizace, starosta reagoval, že to je dotaz na projektanta. Vít Benda by 

rád připomínkoval územní studii v procesu zpracování.  Starosta vidí jako řešení, sejít se nad touto záležitostí 

v rámci rozšířené rady a průběžně proces diskutovat a následně představit výsledek veřejnosti. 

 

Usnesení č. 11/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje lokalitu pro budoucí individuální výstavbu na pozemku parc. č. 421/14, k.ú. Nadějkov, 

pověřuje starostu a členy rady obce k jednání o směnách pozemků parc. č. 421/15, 421/4, 421/18 vše k.ú. 

Nadějkov.Ppověřuje radu obce Nadějkov zajištěním zpracování územní studie pro zvolenou lokalitu a zahájením 

přípravných prací na projektové dokumentaci ke stavebnímu povolení; rozpočtová opatření spojená s územní 

studií a přípravnými pracemi na projektové dokumentaci deleguje do pravomoci rady obce Nadějkov. 

Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 1 (Jiří Benda) 

Schváleno. 

 

 
7. Dotace 2023 

Plánované a připravované projekty pro rok 2023: 

 Místní komunikace (MMR) 

Na dotace MMR na opravy místních komunikací zřejmě letos dosáhnou pouze 3 kraje z České republiky 

(Karlovarský, Ústecký a Moravskoslezský), které jsou výrazně bodově zvýhodněny, obec bude podávat žádost o 

opravu MK Hronova Vesec, šance je téměř nulová. Rada projednala možnost, rozdělit komunikaci na úseky a 

postupně opravovat komunikaci z vlastních zdrojů. První etapa opravy by tak byla od obchodu na křižovatku 

Hronova Vesec-Šichova Vesec. Odhad nákladů na opravu celé komunikace je cca 6mil. Kč. Na dotaz, zda je 

počítáno i s opravou návsi v Hr. Vesci a sjezdem ke škole. Starosta odpovídá, že ne. Pro podmínky MMR musí 

být vysoutěžena jedna komunikace z bodu A do bodu B. Tyto úseky by se tedy řešily až posléze, dle situace. 

 

Usnesení č. 12/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje realizaci projektu „Oprava MK Hronova Vesec“, pověřuje radu obce podáním žádosti o 

dotaci; vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 

kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje 

starostu obce, provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci rady obce. Rozsah prací 

zastupitelstvo stanovuje v případě získání dotace na celou délku MK, v opačném případě pak na úsek Nadějkov 

(křižovatka u obchodu) až křižovatka Hronova Vesec – Šichova Vesec. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 Místní komunikace (Jihočeský kraj) 

V roce 2022 se s přispěním peněz z jihočeského kraje podařilo opravit komunikace na Bláhův Mlýn a začátek 

komunikace Homolská (od Starcovy Lhoty), podali jsme žádost na Jčk na pokračování projektu opravy MK 

Homolská od Boučí na křižovatku k rybníku Pilař. Oprava by probíhala stejnou technologií – penetrovaný 

makadam. 
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Usnesení č. 13/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje realizaci projektu „Oprava MK Boučí- křižovatka Pilař“ pouze v případě získání dotace. 

Vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 

kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje 

starostu obce, provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci rady obce. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 Fasáda DPS, zateplení (POV Jčk) 

Pokračujeme v opravách obecních budov, tentokrát rada navrhuje opravit západní část objektu DPS - výměna 

oken, zateplení fasády, okapy a svody. Okna objektu jsou vyhnilá, některá nelze otevřít, protože by vypadla, 

Postupná výměna oken současně se zateplením fasády je rozdělena do 3 etap. Diskutována je síla zateplení a 

kvalita nových oken. Zastupitel Vít Benda navrhne parametry nových oken. Starosta se sejde společně s J. 

Duškem a ověří možnost rozšíření střechy v případě silnějšího zateplení (tzn. polystyren víc jak 10cm). 

Parametry materiálu budou před VŘ diskutovány na rozšířené radě. 

 

Usnesení č. 14/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje realizaci projektu „Oprava fasády DPS, výměna oken s požadovanými parametry – I. 

etapa“ pouze v případě získání dotace. Vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky 

nejvhodnější nabídky deleguje do kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů potřebných k 

realizaci projektu pověřuje starostu obce, provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci 

rady obce. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 Hřbitov (MZE) 
Máme poměrně dobrou příležitost opravit objekt parc.č. st. 159 na hřbitově v Nadějkově, objekt 
potřebuje zásadní opravy fasády, vnitřních omítek, opravu nebo výměnu oken a dveří a okapových 
prvků. Opravu projednávalo zastupitelstvo již několikrát, dosud se nenašel vhodný zdroj 
spolufinancování. 
 
Usnesení č. 15/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje opravu objektu parc. č. st 159 na hřbitově v Nadějkově, pouze v případě získání dotace. 

Vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 

kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje 

starostu obce, provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci rady obce. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 Úspory energií - FVE pro obce 

Po posouzení odbornou firmou jsou pro umístění FVE v obci vhodné objekty obecního úřadu, PKC, hospoda. 

Budovy ZŠ a MŠ nevyhovují z důvodu špatného stavu současné eternitové krytiny. Rada obce doporučuje 

zastupitelstvu využít možností současných dotačních výzev a požádat o spolufinancování projektu FVE. 

V současné době vypsán např. dotační titul OPŽP – Obnovitelné zdroje energie ve veřejných budovách: 

- Příjem žádostí do 31. 5. 2023 

- Podpora až 90%, financování průběžné 

- Nejzazší datum pro ukončení fyzické realizace operace je 31. 12. 2029. 
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Diskutuje se kam a za jakých podmínek umístit, současně probíhá diskuze nad pravomocí rady, zda jí svěřit 

celou záležitost od začátku až po realizaci, což se nelíbí části zastupitelů. Místostarostka se dotazuje, zda si 

přeje někdo upravit návrh usnesení, nikdo se nevyjádřil, nechává se tedy hlasovat.  

Usnesení č. 16/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje přípravu projektu FVE Nadějkov a následné podání žádosti o dotaci do 
vhodného dotačního titulu, vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky 
nejvhodnější nabídky deleguje do kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů 
potřebných k přípravě projektu a podání žádosti o dotaci pověřuje starostu obce. 
Pro: 11   Proti: 0   Zdržel se: 3 (Vít Benda, Jiří Benda, Jiří Dušek) 
Schváleno. 
 

Po hlasování zastupitel V. Benda vyjádřil nespokojenost s udělenou pravomocí radě k uskutečnění VŘ. Z nové 

diskuze vzešel návrh zrušit usnesení č. 16/2023 a přijmout usnesení nové bez kompetence rady k VŘ a nad 

touto problematikou se sejít v rámci rozšířené rady. 

 

Usnesení č. 17/2023: 

ZO Nadějkov ruší usnesení č. 16/2023.  
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

Usnesení č. 18/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje přípravu projektu FVE Nadějkov a přípravu projektu k žádosti o dotaci. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

 Střecha DPS 

Obec v současné době hledá vhodný dotační titul pro opravu střechy domu s pečovatelskou službou, 

pravděpodobně IROP.  

 

Usnesení č. 19/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje přípravu projektu „Oprava střechy DPS“ a následné podání žádosti o dotaci do 

vhodného dotačního titulu. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

8. Úklid obce, technika 

Obec Nadějkov udržuje téměř 25 km místních komunikací, úklid těchto komunikací po zimní údržbě 
je časově náročný, v suchém počasí i prašný. Ruční zameták lze použít na chodníky nebo na kratší 
úseky.  
Pro úklid delších úseků komunikací a případné znovupoužití posypového materiálu rada obce 
doporučuje koupit čelní zametač na traktor se skrápěním a sběrnou nádobou. Probíhá diskuze 
k vhodnosti navržených technických parametrů stroje. Odhadovaná cena cca 150.000Kč bez DPH. 
 
Usnesení č. 20/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje nákup zametače na traktor, realizací poptávkového řízení na dodavatele a 
výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky a provedení potřebných rozpočtových změn deleguje do 
kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů spojených s nákupem zařízení 
pověřuje starostu obce. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
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 Prodej vozidla Multicar 
Obec Nadějkov nabízela k prodeji vozidlo Multicar, dosud se nenašel zájemce, vozidlo má dosud 
platnou STK (podzim 2023), stav vozidla ale už neumožňuje jeho bezpečný provoz pro potřeby obce. 
Dokud je platná STK, bylo by dobře vozidlo prodat. Na dotaz zda, multikára nebude na obci chybět, 
starosta uvádí, že předmětem dalšího jednání (viz níže) je nákup nového os. automobilu (nákup je 
součástí rozpočtu), který by nahradil stávající vůz Dacia Duster, ten by sloužil pro přepravu 
zaměstnaců obce.  
 
Usnesení č. 21/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje prodej vozidla Multicar, stanovení prodejní ceny deleguje do kompetence 
rady obce Nadějkov (nejvyšší nabídka), podpisem všech potřebných dokumentů pověřuje starostu 
obce. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 Nákup vozidla pro obec 
V rozpočtu na rok 2023 byl schválen nákup automobilu, probíhá výběr dodavatele na vozidlo Dacia 
Duster, stávající vozidlo rovněž Dacia Duster (nákup 2017) bude dále využíváno pracovníky obce, 
zejména z důvodu bezpečnosti a možnosti přepravit celou pracovní skupinu obecních zaměstnanců 
najednou.  
 

Usnesení č. 22/2023: 

ZO Nadějkov bere na vědomí informaci o nákupu vozidla Dacia Duster pro potřeby obce, realizací 
poptávkového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 
kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech potřebných dokumentů pověřuje starostu obce. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 Tatra SDH Nadějkov 

V lednu 2023 došlo k dopravní nehodě – střet Tatry SDH Nadějkov s linkovým autobusem. Škoda byla naceněna 
firmou Komet s.r.o. na 67.663Kč. Tato firma prováděla opravu Tatry již dříve.  
 

Usnesení č. 23/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje opravu poškozeného vozidla Tatra 148 CAC u Požární technika Komet s.r.o., 
cenová nabídka 67.663Kč včetně DPH, provedení potřebných rozpočtových změn deleguje do 
kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů spojených s opravou zařízení pověřuje 
starostu obce.  
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

9. Věcná břemena, stanovisko k rekonstrukci VVN 

 EG.D smlouvy o o zřízení věcného břemene 
Návrh smluv rozeslány  elektronicky  
PI-014330087449/001-FIA, „Bezděkov Písecká - NN připojení kabelem“  
PI-014330084798/002-FIA, „Nadějkov Sládek: NN kabelové připojení“  
 

Usnesení č. 24/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje uzavření Smluv o zřízení věcného břemene  
PI-014330087449/001-FIA, „Bezděkov Písecká - NN připojení kabelem“  
PI-014330084798/002-FIA, „Nadějkov Sládek: NN kabelové připojení“  
a pověřuje starostu obce podpisem těchto smluv.  
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
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 Vyjádření k záměru ČEPS, a.s., V204 a V207, přestavba na 400kV 
Bez připomínek. 
 
Usnesení č. 25/2023: 
ZO Nadějkov nemá námitek k záměru V204 a V207, přestavba na 400kV. 
Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 
 

10. ČOV – případová studie, pracovní skupina 

Obec Nadějkov má prodloužené povolení na vypouštění odpadních vod na dalších 6 let, v průběhu 
tohoto volebního období tedy musí být zpracován materiál, případně projekty pro řešení vypouštění 
odpadních vod až toto povolení skončí. 
Pro obec Nadějkov existuje projektová dokumentace na centrální ČOV na úrovni dokumentace pro 
územní rozhodnutí (pouze ČOV, ne kanalizace). Rada obce doporučuje zadat zpracování případové 
studie nezávislým odborníkem, která bude řešit čištění odpadních vod jejich čištění pro Nadějkov a 
osady na úrovni doporučení nejvhodnější technologie čištění odpadních vod pro jednotlivé lokality. 
Po zpracování případové studie je možná začít nad variantami diskutovat, posoudit plusy i mínusy 
doporučených technologií, případně nechat zpracovat oponenturu dané studie a dále diskutovat 
závěry s občany. 
Pro spolupráci při přípravě případové studie a posouzení vhodných technologií, pořizovacích i 
porovozních nákladů doporučuje rada obce ustanovení pracovní skupiny, která se bude na přípravě 
projektu „ČOV Nadějkov a osady“ podílet. Členy skupiny mohou být členové zastupitelstva (zatím 
zájem S.Cimpa, M.Steinbauer, V. Benda, O. Hulan, J. Benda - nárazově), případně zájemci ze strany 
veřejnosti a odborníků, počet členů 5-7. 
 
Usnesení č. 26/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje zpracování případové studie pro nalezení nejvhodnějších technologií pro 
čištění odpadních vod v Nadějkově a osadách. Pověřuje radu obce zadáním takové studie; rozpočtová 
opatření spojená se zpracováním studie deleguje do pravomoci rady obce Nadějkov. 
Zastupitelstvo obce pověřuje radu obce Nadějkov ustanovením pracovní skupiny pro přípravu 
projektu “ČOV Nadějkov a osady“. 
Pro: 14   Proti:0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

 

11. Závěr 

 Pojmenování nové ulice – stará cesta na Hubov 

V souvislosti s individuální výstavbou v obci jsme narazili na jeden problém, a tím je 

povinnost určit adresu, jedná se o objekt pana Bolka, postavený na půl cesty mezi 

Nadějkovem a Hubovem. 

Budeme tedy muset vymyslet nové pojmenování ulice z Nadějkova na Hubov, tzv. stará 

hubovská cesta. Zastupitelé se shodují na názvu Hubovská. 

 

Usnesení č. 27/2023: 

ZO Nadějkov schvaluje pojmenování ulice na pozemku parc.č. 1038/1, k.ú. Nadějkov jako Hubovská. 
Pro: 14   Proti:0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
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 Využití Popovičárny 

Zastupitel J. Benda otevírá téma budoucnost Popovičárny a navrhuje, zda by objekt nevyužila obec jako zázemí 
pro techniku, ať už obecní nebo hasičskou. Starosta navrhuje, aby zastupitel Jiří Benda připravil případný rozsah 
prací, které budou v rámci dalšího využití objektu nezbytné. 
 

 Škola 

Zastupitel V. Benda upozorňuje, že zastupitelé neobdrželi informace z rady a dotazuje se, zda je pravda, že rada 
vypíše konkurs na místo ředitele ŽŠ a případně proč. Starosta uvádí, že informace z rady dává dohromady 
zaměstnankyně obce, která je v současné době na DPN, takže se na to jednoduše zapomnělo. Ohledně 
konkursu starosta uvádí, že vzhledem ke skutečnosti, že k 31. 7. 2023 končí funkční období ředitelky ZŠ, rada 
obce vypíše konkursní řízení na místo ředitele ZŠ, je to standardní postup, který jsme konzultovali např. 
s městem Tábor. Rada obce chce vědět, kam bude škola dále směřovat. Zastupitelka Hana Buchnarová rovněž 
uvádí, že se jedná o běžný postup, který by měl být motivací pro další práci současného ředitele. S tím 
nesouhlasí přítomná ředitelka školy, které naopak vidí odklon od této zažité praxe. 
Opoziční zastupitelé a zaměstnanci školy vyjadřují svou obavu z budoucnosti školy, pokud se současná ředitelka 
do konkursu nepřihlásí.  Starosta a místostarostka shodně opakují, že se paní ředitelka do konkursu přihlásit 
může a rozhodnutí, zda tak učiní je pouze na ní. Nikdo nerozporuje její pedagogickou odbornost. Na dotaz, co 
se bude dít, pokud se nepřihlásí nikdo, starosta odpovídá, že pak se konkurs vyhlásí znovu.  
Probírá se citlivost vypsání konkursu na tak malé obci, nejistota rodičů dětí a současných zaměstnanců 
z případného nového vedení školy, pokud by se nepřihlásila současná paní ředitelka nebo konkurs nevyhrála, 
což by podle nich mohlo vést k hromadnému odchodu dětí i učitelů ze školy. Zaznívá i to, že zaměstnanci, 
rodiče, i děti jsou teď ve škole spokojení. 
Pavel Janouch si myslí, že rada měla nejprve konkurs probrat s ředitelkou školy, zeptat se, zda má zájem 
pokračovat. S tímto postupem nesouhlasí místostarostka Klára Tesařová, podle ní má obec právo vypsat 
konkursní řízení bez dotazování ředitele. Trvá na tom, že konkurs je věc obvyklá a motivační pro obě strany. 
Vyjadřuje všeobecnou nespokojenost rady v komunikaci s paní ředitelkou, která komunikuje až po vyzvání rady. 
Nelíbí se jí také, že ředitelka pouze upozorňuje na technické nedostatky (např. rozvody teplé vody – řeší se 
téměř od počátku, dále např. drobnější zednické práce – řešilo se až v srpnu), nepřichází na radu s návrhem 
řešení (tzn. zajištění posouzení daného problému odborníkem, návrh technologického řešení a kalkulace 
nákladů) a naopak ředitelka očekává řešení situace od rady. Ředitelka oponuje, že není správcem budovy, že 
vedení malotřídky je specifické, ředitel musí odučit mnohem víc hodin než ředitelé běžných ZŠ, musí zajistit 
funkci výchovného poradce, logopeda preventisty a jiné. Ředitelka se vyjadřuje, že zřejmě nebyly jasně 
vymezené kompetence. Místostarostka naopak považuje určité záležitosti vzhledem k funkci ředitele za 
samozřejmé. 
Zastupitel M. Steinbauer upozornil na nespokojenost finančního výboru se stavem doložení nakládání s 
finančními prostředky poskytovanými obcí. Trvalo to několik let a doposud obec neobdržela jasné vyúčtování. 
K tomu se vyjadřuje účetní školy, která uvádí, že obec má k dispozici účetní knihy a nikdo jí přesně neřekl, jak 
má vyúčtování vypadat, stačilo se nad tím přece sejít. Účetní obce reaguje, že historicky schůzka proběhla, ale 
úplně to nedopadlo. Místostarostka uvádí, že to byl mimo jiné jeden z důvodů, proč proběhne ve škole externí 
audit, který by měl zachytit případné chyby nebo upozornit na nesoulad s platnou legislativou a pomoci nastavit 
způsob, jak případné nedostatky odstranit. Audit bude mít charakter podpůrný a poradní. Obec tak chce 
minimalizovat případné spory či nedorozumění.  
Starosta obce chce po paní ředitelce rozklíčovat finanční prostředky, které by podle rozhovoru pro Český 
rozhlas radiožurnál ze dne 9. 2. 2023 měly představovat téměř 1milion korun (přesná citace z rozhovoru  - Obec 
dostává na jednoho žáka od státu příspěvek 15,5 tisíce korun měsíčně. „To nejsou malé peníze. Blíží se to 
k milionu, takže do rozpočtu obce už přijde částka, která má smysl, pomůže té škole, podpoří ji, když obec 
peníze investuje,“ komentuje ředitelka Jana Průšová.). Co je to za peníze a jak se dostávají k obci? Ředitelka 
tuto informaci zjistí a doloží a hned opravuje, že v rozhovoru mělo zaznít 15,5 tisíce korun ročně nikoli měsíčně.  
Starosta se rovněž vymezuje proti tvrzení, že hrozilo zavření školy – zastupitelstvo nikdy o zavření školy 
nejednalo. Ředitelka označila koncepci rozhovoru za nešťastnou, ač se jedná o seriál o malotřídkách, 
nadějkovská malotřídka je specifická a témata rozhovoru na zdejší ZŠ neseděla.  
Jiří Dušek zmiňuje odchod dětí při zvolení současné ředitelky v roce 2017, zaznívá, že tento problém nastane 
znovu, pokud současná ředitelka nebude ve funkci pokračovat. Místostarostka reaguje, že pokud je osoba 
ředitele, tím kdo rozděluje společnost, je to zásadní problém. 
Veřejnost se dotazuje, zda bude zajištěna nezávislost komise. Starosta a místostarostka uvádí, že složení komise 
je jasně dané ze zákona. Ještě zaznívá dotaz, zda se bude obec řídit rozhodnutím komise. Místostarostka 
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reaguje, že může a nemusí. Konečné rozhodnutí je ze zákona na zřizovateli. Starosta doplňuje, že rozhodnutí 
komise má charakter doporučující. 
Diskutovaná témata se stále opakují. Nejčastěji je zmiňována obava ohledně budoucnosti školy.  
Na závěr starosta poděkoval přítomným za účast a v 21

05
 ukončil zasedání zastupitelstva. 

 
 
 

KONEC ZASEDÁNÍ 
 

Zapsala: Klára Tesařová  
 

Ověřili: 
 

Hana Buchnarová  Jiří Benda 
 
 

 
Arnošt Novák, starosta obce 


